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Styrelsemöte 2021-09-08 16:15-
Protokoll
08 September / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
Ledamot: Tilde Norberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
Ledamot: Lucas Näsström

Formalia
F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:

sekreterare: Valdemar Linhem

justerare: Alma Thunberg

F3 Fastställa föredragslista

Föredragslistan godkänns

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

Första mötet för verksamhetsåret, inget tidigare protokoll gicks

igenom.

I2 Nytt från HumSek



Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Ingen information från HumSek

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Ingen information från SAMO.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Valdemar tog upp ekonomisk rapport. Allt ser bra ut.

Diskussion

D1 Val av SAMO
Wilma Löfgren och Sofia Njurin nominerar sig själva för rollen som SAMO

D2 Val av Humsek

Salina föreslår att vi fortsätter med samma koncept som förra året, att vi har ett rullande
schema. Inga andra förslag inkommer.

D3 Val av mötesdag

Salina föreslår att vi fortsätter med tisdagar som mötesdag. Inga andra förslag inkommer.

D4 Mottagning

Av vad vi har hört verkar ettorna ha tyckt om mottagningen hittills. Det har kommit tankar om
att det inte har varit som det väntades, det har besvarats med hänvisning till
coronarestriktionerna. Överlag har det varit positivt, men det har saknats fler event.
Vi planerar att skicka ut en svarsblankett efter mottagningen för att samla in feedback.
Mottagningen har haft små hiiccups, men överlag har det gått bra och det kunde ha gått
mycket värre.

D5 Stormöte
Salina föreslår att hålla stormötet den 12:e Oktober.
Inga andra förslag inkommer.



D6 Coronarestriktioner
Regeringens coronarestriktioner ska lyftas i slutet av månaden, ingen info från kåren än. Vi
avvaktar och följer kårens riktlinjer. Vi räknar med att behöva ha möten via zoom under
höstterminen men undersöker alternativ.

Beslut

B1 Beslut om SAMO
Sofia Njurin valdes till SAMO.

B2 Beslut om Humsek
Förslaget om att fortsätta med ett rullande schema godkänns.

B3 Beslut om Mötesdag
Förslaget om att hålla möten på tisdagar godkänns.

B5 Beslut om Stormöte
Mötet beslutar att hålla höstens Stormöte den 12/8.

Övrig fråga:
Sofia frågor om Salina har fått mer information om studentoveraller. Salina har fått det och
föreslår att gå ut med information om detta nästa vecka.
Salina frågar Frida om boktips på sociala medier. Frida påminner om boktips-kanalen i
discord.
Frida frågar om vi ska gå ut med information om att man kan köpa snabbtest på
kårexpeditionen. Ingen motsäger och vi beslutar att lägga ut ett inlägg om det på sociala
medier.

F4 Möte avslutas

Mötet avslutades 17:03

Underskrifter
Ordförande:

Sekreterare:

Justerare:


